

BORANG PRA SEMAKAN BORANG G1 HINGGA G21 (CCC) PERMOHONAN OSC3.0

NO. FAIL :

PEMAJU / PEMILIK :

NAMA BORANG	(√)	TARIKH BORANG	SURAT SOKONGAN (√)	CATATAN (no. rujukan dan tarikh surat)
SURAT KELULUSAN PELAN BANGUNAN			Tidak berkaitan	Tarikh kelulusan:
BORANG B - salinan surat dicop terima			Tidak berkaitan	
BORANG G1 : kerja-kerja tanah			Tidak berkaitan	
BORANG G2 : pemancangan tanda			Tidak berkaitan	
BORANG G3 : asas tapak			Tidak berkaitan	
BORANG G4 : struktur			Tidak berkaitan	
BORANG G5 : perpaipan air dalaman			Tidak berkaitan	
BORANG G6 : perpaipan sanitari dalaman			Tidak berkaitan	
BORANG G7 : elektrik dalaman			Tidak berkaitan	
BORANG G8 : menentang kebakaran (pasif). Surat pelepasan daripada Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia kecuali untuk Bangunan Kediaman yang tidak melebihi ketinggian 18 meter hendaklah dilampirkan.				
BORANG G9 : menentang kebakaran (aktif). Surat pelepasan daripada Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia kecuali untuk Bangunan Kediaman yang tidak melebihi ketinggian 18 meter hendaklah dilampirkan.				
BORANG G10 : pengudaraan mekanikal			Tidak berkaitan	
BORANG G11 : pemasangan lif / escalator Sijil kelayakan daripada Jabatan Keselamatan dan Kesihatan Pekerja hendaklah dilampirkan (jika ada lif).				
BORANG G12 : bangunan *surat pengesahan lawatan tapak daripada Jabatan Bangunan				
BORANG G13 : sistem bekalan air luaran Surat pengesahan daripada Pihak Berkuasa Air bahawa bekalan air telah sedia untuk pemasangan hendaklah dilampirkan.				
BORANG G14 : retikulasi pembentungan Surat pengesahan daripada Jabatan Pembentungan / Indah Water Konsortium hendaklah dilampirkan.				
BORANG G15 : loji rawatan pembentungan Surat pengesahan daripada Jabatan Pembentungan / Indah Water Konsortium hendaklah dilampirkan.				
BORANG G16 : sistem bekalan elektrik luaran Surat pengesahan daripada Tenaga Nasional Berhad bahawa bekalan kuasa elektrik telah sedia untuk pemasangan hendaklah dilampirkan.				
BORANG G17 : jalan dan parit Surat pengesahan daripada Jabatan Kejuruteraan, Majlis Perbandaran Selayang / Jabatan Kerja Raya hendaklah dilampirkan. Jika orang yang mengemukakan menerima Surat Pengesahan dalam masa 14 hari tarikh permohonan. Surat Pengesahan hendaklah disifatkan telah diberikan.				
BORANG G18 : lampu jalan			Tidak berkaitan	
BORANG G19 : parit luaran utama			Tidak berkaitan	
BORANG G20 : telekomunikasi			Tidak berkaitan	
BORANG G21 : pandangan darat			Tidak berkaitan	
BORANG F : Tajuk perlu selaras dengan tajuk kelulusan Pelan Bangunan				Tarikh Borang F:
REKOD SANITARI DALAMAN - salinan surat dicop terima				
REKOD BORANG A DAN PELAN STRUKTUR				

UNTUK KEGUNAAN PEJABAT

Lain-Lain Ulasan (jika ada):

Disemak Oleh

Tarikh :

.....
(PPS Kaunter)